
Zápis ze zasedání Ekonomické komise dne 29. 2. 2024, 17:00 hod., online

Přítomni: Jakub Končelík, Samuele Mazzola, Pavel Szobi, Eliška Vejchodská

Omluveni: Gabriela Bosňáková,Magdalena Hynčíková,Martin Tremčinský

Hosté: -

1. Schválení návrhu programu

Program zasedání byl schválen.

Pro: 4 ( Jakub Končelík, Samuele Mazzola, Pavel Szobi, Eliška Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

2. Provoz bistra/kavárny v Jinonicích

Pavel Szobi seznámil členy komise se zkušenostmi z prvních dvou týdnů

fungování bistra a zprávou tajemníka fakulty Ondřeje Blažka stran finanční

dotace na stravování v bistru pro studenty a zaměstnance. Zásadní informace

spočívá v tom, že dosus mají studenti dotována dvě jídla denně, v případě

bistra v Jinonicích by mělo jít o nabídku klasických baget ze studené kuchyně.

Podle Jakuba Končelíka šli v budově na Hollaru jinou cestou. Prostory

současné kavárny byly svěřeny studentskému klubu a fakulta není odpovědná

za provoz, hygienu a pod. Nabídka a cenová hladina jsou věcí studentského

spolku. Potíže jsou v tom, že se struktura spolku je nestálá - zkušení absolventi

odcházejí a přicházejí noví studenti. S kavárnicí se daří domluvit také na

cateringu pro společenské akce a pod. Negativní stránkou je nestálá provozní

doba a její nespolehlivost. Toto řešení má tedy své výhody i nevýhody.

Jakub Končelík upozornil na to, že není v současnosti možné vysoutěžit jiného

provozovatele bistra než provozovatele v rámci instituce, tedy Koleje a menzy

Univerzity Karlovy. Na druhé straně oceňuje významný kvalitativní posun

univerzitního provozovatele stravování v posledních deseti letech. Zároveň

však fakultnímu vedení nic nebrání nabídnout místo před kampusem

komerčním provozovatelům mobliních stravovacích zařízení.

Eliška Vejchodská upozornila na to, že nabídka u soukromého provozovatele

může být kvalitní, ale je problém domluvit se na akceptovatelných cenách. Pro

univerzitu může být komplikované řešit dotaci stravného pro studenty

soukromému provozovateli. Dále Eliška Vejchodská požádala Pavla Szobiho o

tlumočení dotazu na plénu AS FSV UK stran motivace KaM UK k provozování

kvalitního stravování v bistru v Jinonicích.



Členové komise se shodli na tom, že pokud není možné vysoutěžit jiného

vhodného provozovatele bistra, mělo by vedení fakulty lpět na zvyšování

kvality nabídky dle představ moderní studentské kavárny a zdravého

stravování také s pokrmy, které jsou vhodné pro vegetariány či celiaky.

Návrh usnesení č. 1: EK AS FSV UK doporučuje plénu AS FSV UK

prosazovat přizpůsobení nabídky bistra v Jinonicích zásadám moderního a

zdravého stravování, které odpovídají současným standardům studentské

kavárny.

Pro: 4 (Jakub Končelík, Samuele Mazzola, Pavel Szobi, Eliška Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

3. Různé

Další zasedání EK AS FSV UK se uskuteční ve čtvrtek 11. dubna 2024 od 17:00.

Zapsal: Pavel Szobi, předseda Ekonomické komise AS FSV UK

Kontrola: Jakub Končelík, Samuele Mazzola, Eliška Vejchodská, členové Ekonomické

komise AS FSV UK


